
 

Protokół Nr V/18 

z Sesji Rady Gminy Widawa 

odbytej w dniu 28 grudnia 2018 roku 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Widawie 

 
Ustawowa liczba radnych – 15 

Faktyczna liczba radnych – 15 

Liczba radnych obecnych – 15 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 9
10

 

Sesję zakończono o godz. 11
45

 
 

Ad. 1 

Kolejne posiedzenie Rady Gminy otworzył Pan Sławomir Stępnik – Przewodniczący Rady 

Gminy, który po dokonaniu sprawdzenia obecności stwierdził prawomocność obrad. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Następnie powitał obecnych na sali uczestników spotkania. 

 

Ad. 2 

W kolejnym punkcie Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad, który 

przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie V Sesji Rady Gminy Widawa i stwierdzenie prawomocności obrad oraz 

prawidłowości zwołania sesji. 
2. Przedstawienie proponowanego porządku obrad. 
3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Widawa na lata 2018-2021 z perspektywą na lata 2022-2025. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2018. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Widawa na 2018 r. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2018-2029. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia o przystąpienie do realizacji 

wspólnego działania promocyjnego – wydawania pisma samorządów powiatu łaskiego 

„Panorama Łaska”. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego 

w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu „Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Widawa”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 

rok. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich w gminie 

Widawa. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przedmiotu działania, 

ustalenia składu liczbowego i osobowego Komisji Budżetu – stałej komisji Rady Gminy 

Widawa. 



 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ramowych planów pracy stałych komisji Rady 

Gminy Widawa na 2019 r. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad otrzymywania diet przez radnych Rady 

Gminy Widawa za udział w pracach Rady Gminy i komisji oraz diet i zwrotu kosztów 

podróży służbowej. 

16. Wolne wnioski i zapytania. 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie obrad. 

 

Do przedstawionej propozycji porządku obrad nie zgłoszono żadnych uwag. 

 

Ad. 3 
Realizując dalszą część obrad Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Michałowi 

Włodarczykowi – Wójtowi Gminy, który omawiając bardziej szczegółowo niektóre 

z wykonanych zadań przedstawił sprawozdanie ze swej działalności za okres od początku 

kadencji do dnia 27 grudnia br. 

 

Ad. 4 
W kolejnym punkcie przewodniczący obradom Pan S. Stępnik poprosił o zabranie głosu 

przedstawiciela firmy, która opracowała „Program Ochrony Środowiska dla Gminy Widawa 

na lata 2018-2021 z perspektywą na lata 2022-2025”, który stanowi załącznik do 

przedłożonego w tym punkcie projektu uchwały i omówienie założeń wspomnianego 

dokumentu. 

Stosując się do powyższej prośby przedstawiciel firmy „KSM” zaprezentował główne cele 

oraz dane przedmiotowego programu informując jednocześnie zebranych o źródłach danych 

na podstawie, których został on opracowany. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem dotyczącym konsekwencji, jakie 

poniosą gminy, które nie rozstrzygnęły przetargów na odbiór odpadów komunalnych. 

W odpowiedzi na powyższe przedstawiciel wyżej wymienionej firmy nadmienił, iż 

społeczeństwo będzie się domagało odbioru odpadów, natomiast na rynku jest monopol 

i niektóre gminy decydują się na zawieranie krótkoterminowych umów z przedsiębiorcami 

lokalnymi. 

Jako kolejny w temacie głos zabrał Wójt Gminy, który powołując się na stawki za odbiór 

odpadów, jakie zostały przyjęte w innych samorządach zauważył, iż obowiązujące w naszej 

gminie opłaty są najtańsze w regionie łódzkim. Następnie zauważył, iż „Eko Region” jest 

spółką samorządową. W dalszej kolejności wymienił, jakie samorządy wchodzą w skład 

wspomnianej firmy zaznaczając jednocześnie, iż podwyżki jakie zostały wprowadzone 

w naszym samorządzie są minimalne i gdyby wyłoniona była inna firma byłyby one znacznie 

wyższe.  

Następnie ze względu na to, iż nie zgłoszono innych zapytań ani uwag do przedłożonego 

w tym punkcie projektu uchwały Pan Sylwester Radny Morawski – Wiceprzewodniczący 

Rady na prośbę Przewodniczącego Rady odczytał jego treść.  

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w wyniku, którego Uchwała 

Nr V/21/18 Rady Gminy Widawa w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Widawa na lata 2018-2021 z perspektywą na lata 2022-2025 została przyjęta 

15 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr V/21/18 w sprawie przyjęcia Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Widawa na lata 2018-2021 z perspektywą na lata 2022-2025 stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu). 



 

Ad. 5 
Realizując kolejny punkt obrad Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Panią Ewę 

Wartałowicz – Skarbnik Gminy i omówienie projektu uchwały w sprawie wydatków, które 

nie wygasają z upływem roku budżetowego 2018. 

Na wstępie swego wystąpienia Pani Skarbnik poinformowała zebranych o konieczności 

wprowadzenia autopoprawki do załącznika nr 1 i 2 przedmiotowej uchwały z uwagi na to, iż 

zostało wprowadzone dodatkowe zadanie, którego nazwę następnie wymieniła. Ponadto 

w toku swego wystąpienia omówiła pokrótce wspomniany akt. 

W uzupełnieniu do powyższej wypowiedzi głos zabrał Wójt Gminy, który wyjaśnił, iż 

niniejszy akt jest pokłosiem inwestycji, jakie rozpoczęte zostały w 2018 roku. Następnie 

wymienił te wszystkie przedsięwzięcia. 

W dalszej kolejności ze względu na to, iż nie zgłoszono innych dodatkowych uwag do 

przedłożonego w tym punkcie projektu uchwały Wiceprzewodniczący Rady na prośbę 

Przewodniczącego Rady odczytał jego treść.  

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w wyniku, którego Uchwała 

Nr V/22/18 w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2018 

została przyjęta 15 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr V/22/18 w sprawie wydatków, które nie wygasają 

z upływem roku budżetowego 2018 stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

 

Ad. 6 
Do omówienia kolejnego projektu uchwały poproszona została również Pani Skarbnik. 

Odnosząc się do powyższej prośby Skarbnik Gminy w pierwszej kolejności omówiła 

założenia projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Widawa na 2018 rok, 

a następnie odniosła się do treści aktu związanego ze zmianami w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej. 

W uzupełnieniu do wypowiedzi Skarbnik Gminy głos zabrał Wójt Gminy, który omówił 

zadanie związane z przebudową ul. Nowy Rynek wyjaśniając jednocześnie przyczyny, które 

spowodowały niewielki wzrost kosztów wspomnianej inwestycji. 

Następnie ze względu na to, iż nie zgłoszono innych dodatkowych uwag do przedłożonego 

w tym punkcie projektu uchwały Wiceprzewodniczący Rady na prośbę Przewodniczącego 

Rady odczytał jego treść.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w wyniku, którego Uchwała 

Nr V/23/18 w sprawie zmiany w budżecie Gminy Widawa na 2018 r. została przyjęta 

15 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr V/23/18 w sprawie zmiany w budżecie Gminy 

Widawa na 2018 r. stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

 

Ad. 7 

W związku z tym, iż projekt uchwały przedłożony w tym punkcie został już omówiony, a nikt 

z obecnych radnych nie zgłosił żadnych uwag Wiceprzewodniczący Rady odczytał jego treść, 

a następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad jego podjęciem. 

W wyniku głosowania Uchwała Nr V/24/18 Rady Gminy Widawa zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2029 została przyjęta 

15 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr V/24/18 Rady Gminy Widawa zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2029 stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu). 

 



 

Ad. 8 
W toku dalszej części obrad Przewodniczący Rady poinformował zebranych, iż kolejny projekt 

uchwały dotyczy zawarcia porozumienia o przystąpienie do realizacji wspólnego działania 

promocyjnego – wydawania pisma samorządów powiatu łaskiego „Panorama Łaska”.  
Wobec powyższego głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił założenia niniejszego aktu a 

następnie konieczność jego podjęcia. 
Z kolei Przewodniczący Rady zauważył, iż jest to kontynuacja zawieranego corocznie 

porozumienia dotyczącego wydawanego wspólnie z pozostałymi samorządami pisma. 

Następnie ze względu na to, iż nie zgłoszono innych dodatkowych uwag do przedłożonego 

w tym punkcie projektu uchwały Wiceprzewodniczący Rady na prośbę Przewodniczącego 

Rady odczytał jego treść.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w wyniku, którego Uchwała 

Nr V/25/18 w sprawie zawarcia porozumienia o przystąpienie do realizacji wspólnego 

działania promocyjnego – wydawania pisma samorządów powiatu łaskiego „Panorama 

Łaska” została przyjęta 15 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr V/25/18 w sprawie zawarcia porozumienia 

o przystąpienie do realizacji wspólnego działania promocyjnego – wydawania pisma 

samorządów powiatu łaskiego „Panorama Łaska” stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

 

Ad. 9 
Przystępując do realizacji następnego punkt obrad Przewodniczący Rady poprosił Panią 

Agnieszkę Leopolską – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w celu omówienia 

projektu uchwały dotyczącego ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

Wobec powyższego Pani Kierownik wyjaśniła, jaki cel ma podjęcie niniejszego aktu, a także 

poinformowała o wysokości dotacji, jakie otrzymano na realizację dotychczas 

obowiązującego programu w bieżący roku. 

Następnie w kwestii formalnej głos zabrał radny Rafał Brożyna zwracając się z zapytaniem 

dotyczącym treści programu, a mianowicie jego autora. 

W odpowiedzi na powyższe Pani Kierownik wyjaśniła, iż opracowano go na podstawie zapisów 

ustawy w oparciu o dane Gminy Widawa. Ponadto zaznaczyła, iż został on przekazany do Biura 

Rady wraz z projektem przedmiotowej uchwały. Następnie nadmieniła, iż obecnie posiada ten 

dokument i może go w szczegółowy sposób zaprezentować Radzie Gminy. 

Odpowiadając na powyższą propozycję radny R. Brożyna zaznaczył, iż nie ma takiej 

potrzeby, natomiast Przewodniczący Rady zauważył, iż przedłożone uzasadnienie jest 

w zupełności wystarczające. 

W związku z tym, iż nikt z pozostałych członków rady nie zgłosił innych uwag 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał treść przedmiotowego projektu uchwały, 

a Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad jego podjęciem. (W trakcie odczytywania 

aktu Pani A. Leopolska przekazała radnemu R. Brożynie treść programu osłonowego 

w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023). 

W wyniku głosowania Uchwała Nr V/26/18 w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 została 

przyjęta 15 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr V/26/18 w sprawie ustanowienia wieloletniego 

programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 

Następnie Przewodniczący Rady ogłosił kilkuminutową przerwę. (Obrady opuścił radny 

R. Brożyna). 



 

Ad. 10 
Po wznowieniu obrad na prośbę Przewodniczącego Rady, jako pierwszy głos zabrał Wójt 

Gminy, który w sposób szczegółowy omówił konieczność podjęcia przedmiotowej uchwały. 

Następnie głos zabrał radny Czesław Mikła, który zauważył, iż zachodzi konieczność 

wymiany hydrantów. 

Odnosząc się do powyższej uwagi głos zabrał Wójt Gminy, który zaznaczył, iż jeśli chodzi 

o stan sieci wodociągowych, to można byłoby prowadzić długą dyskusję. Dodał, iż budowane 

są nowe nitki wodociągowe, niemniej jednak da się zauważyć, iż te budowane kilkanaście lat 

temu nie są w dobrym stanie. Następnie zaznaczył, iż osobiście stoi na stanowisku takim, że 

każda miejscowość musi posiadać jeden czynny hydrant i tak jest. 

W powyższym temacie głos zabrała jeszcze Pani Magdalena Olczak – Kierownik Gminnego 

Zakładu Usług Komunalnych, która przyznała, iż w każdej miejscowości na terenie naszej 

gminy znajduje się czynny hydrant. 

Następnie wywiązała się krótka dyskusja, którą przerwał Przewodniczący Rady sugerując, 

aby radny Cz. Mikła wskazał w terenie konserwatorowi miejsce, w którym znajduje się ten 

uszkodzony hydrant. 

Z kolei Wójt Gminy odnosząc się do prowadzonej na terenie miejscowości Kocina wymiany 

sieci wodociągowej wyjaśnił w jakim złym stanie technicznym są dotychczasowe rury. 

Następnie wskazał, jakie odcinki zostały już wymienione, a także w których miejscach trzeba 

dokonać jeszcze takiej wymiany. 

W dalszej kolejności ze względu na to, iż nikt z obecnych nie zgłosił dalszych uwag do 

omówionego powyżej aktu Przewodniczący Rady poprosił Wiceprzewodniczącego 

S. Morawskiego o odczytanie treści niniejszego aktu, a następnie zarządził głosowanie nad 

jego podjęciem. 

W wyniku głosowania Uchwała Nr V/27/18 Rady Gminy Widawa w sprawie przyjęcia 

projektu „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Widawa” została przyjęta 14 głosami „za, czyli jednogłośnie przez wszystkich obecnych na 

sali radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr V/27/18 Rady Gminy Widawa w sprawie 

przyjęcia projektu „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Widawa” stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

 

Ad. 11 
Przystępując do realizacji kolejnego punktu obrad przewodniczący obradom radny S. Stępnik 

zaznaczył, iż projekt Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 rok został przedłożony radnym 

w materiałach, wobec czego jeżeli są jakiekolwiek pytania, to można je zgłaszać, a obecny na 

sali Przewodniczący Gminnej komisji Alkoholowej postara się na nie odpowiedzieć. 

Z kolei Pan Grzegorz Namirowski – Przewodniczący wspomnianej Komisji zauważył, iż 

komisja w niezmienionym składzie działać będzie jeszcze do końca bieżącego roku. Ponadto 

poinformował zebranych do kogo skierowany został przedmiotowy akt. 

Następnie głos zabrał radny Cz. Mikła, który zapytał o statystyczną ilość wypijanego 

alkoholu. 

W odpowiedzi na powyższe Pan G. Namirowski wyjaśnił, iż Gminna Komisja Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych nie prowadzi statystyki, co do ilości spożywania 

alkoholu przez społeczeństwo, niemniej należy powiedzieć jasno, iż 20% osób leczonych, to 

jest ten odsetek, który choruje z powodu używania, czy też nadużywania alkoholu. 

Z kolei kolejne pytanie radnego Cz. Mikły dotyczyło ilości osób, którym udało się pomóc. 

Odpowiadając na to pytanie Pan G. Namirowski wyjaśnił, iż nie jest upoważniony do tego, by 



 

ujawniać tego typu informacje, natomiast każda uratowana osoba warta jest zachodu. 

Następnie z uwagi na brak dalszych pytań przystąpiono do odczytania projektu a następnie do 

jego zatwierdzenia. 

W wyniku głosowania Uchwała Nr V/28/18 Rady Gminy Widawa w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 rok została przyjęta 14 głosami „za, czyli jednogłośnie 

przez wszystkich obecnych na sali radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr V/28/18 Rady Gminy Widawa w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 rok stanowi załącznik nr 9 do protokołu). 

 

Ad. 12 
Uzasadnienie do kolejnego projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy, który pokrótce odniósł 

się do konieczności zmiany statutów sołectw w najbliższym czasie wynikającej 

z dostosowaniem kadencyjności sołtysów i rad sołeckich do kadencyjności wójtów i rad 

gmin. 

Następnie ze względu na brak jakichkolwiek uwag do omówionego powyżej projektu 

uchwały Wiceprzewodniczący Rady S. Morawski odczytał jego treść, natomiast 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad jego podjęciem. 

W wyniku głosowania Uchwała Nr V/29/18 Rady Gminy Widawa w sprawie zarządzenia 

wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich w gminie Widawa została przyjęta 14 głosami „za, czyli 

jednogłośnie przez wszystkich obecnych na sali radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr V/29/18 Rady Gminy Widawa w sprawie 

zarządzenia wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich w gminie Widawa stanowi załącznik nr 10 

do protokołu). 

 

Ad. 13 
W kolejnym punkcie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił uzasadnienie do 

przedmiotowego projektu uchwały. Następnie zwrócił się z zapytaniem do radnego 

S. Morawskiego, czy wyraża zgodę na udział w pracach Komisji Budżetu. 

Następnie z uwagi na to, iż zapytany wyraził zgodę oraz braku jakichkolwiek pytań do 

omówionego aktu Wiceprzewodniczący Rady S. Morawski odczytał jego treść, 

a Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad jego podjęciem. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr V/30/18 Rady Gminy Widawa 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przedmiotu działania, ustalenia składu liczbowego 

i osobowego Komisji Budżetu – stałej komisji Rady Gminy Widawa została przyjęta 

14 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich radnych obecnych na sali. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr V/30/18 zmieniającą uchwałę w sprawie 

określenia przedmiotu działania, ustalenia składu liczbowego i osobowego Komisji Budżetu – 

stałej komisji Rady Gminy Widawa stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 

 

Ad. 14 
Realizując dalszą część obrad Przewodniczący Rady wyjaśnił, iż powołane stałe komisje 

Rady Gminy ukonstytuowały się i opracowały plany pracy na kolejny rok. Następnie 

zaznaczył, iż w jego rozumieniu zostały one również przegłosowane i stanowią załączniki do 

przedmiotowej uchwały, która została radnym przekazana w materiałach sesyjnych. 

Następnie ze względu na brak jakichkolwiek uwag do przedłożonego w tym punkcie projektu 

uchwały radny S. Morawski odczytał jego treść, a następnie Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie nad jego podjęciem. 



 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr V/31/18 Rady Gminy Widawa 

w sprawie ustalenia ramowych planów pracy stałych komisji Rady Gminy Widawa na 2019 r. 

została przyjęta 14 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich radnych obecnych na 

sali w chwili głosowania. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr V/31/18 w sprawie ustalenia ramowych planów 

pracy stałych komisji Rady Gminy Widawa na 2019 r. stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 

 

Ad. 15 
W kolejnym punkcie przewodniczący obradom radny S. Stępnik zaznaczył, iż projekt 

przedmiotowej uchwały został również przekazany radnym w materiałach sesyjnych, 

natomiast praktycznie zapisy dotychczas obowiązujące pozostają bez zmian. Następnie 

zaznaczył, iż w razie jakichkolwiek pytań służy pomocą.  

Ze względu jednakże, iż nikt z obecnych nie wniósł jakichkolwiek pytań zarządził odczytanie 

projektu uchwały, a następnie po jego zaprezentowaniu przez Wiceprzewodniczącego Rady 

zarządził głosowanie nad jego podjęciem.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr V/32/18 Rady Gminy Widawa 

w sprawie ustalenia zasad otrzymywania diet przez radnych Rady Gminy Widawa za udział 

w pracach Rady Gminy i komisji oraz diet i zwrotu kosztów podróży służbowej została 

przyjęta 12 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr V/32/18 w sprawie ustalenia zasad otrzymywania 

diet przez radnych Rady Gminy Widawa za udział w pracach Rady Gminy i komisji oraz diet 

i zwrotu kosztów podróży służbowej stanowi załącznik nr 13 do protokołu). 

 

Ad. 16 
W punkcie dotyczącym wolnych wniosków i zapytań głos zabrał radny Cz. Mikła pytając 

o reformę oświaty. 

W odpowiedzi na powyższe Wójt Gminy zaznaczył, iż na obecną chwilę jest to bardzo trudne 

pytanie, na którego wyjaśnienie składa się bardzo wiele czynników mających wpływ na 

koszty związane z funkcjonowaniem oświaty. Dodał następnie, iż obecnie trwają rozmowy 

z kuratorium i jak tylko zostaną uzgodnione wszystkie kwestie będzie można coś więcej 

powiedzieć w powyższym temacie. Następnie pokrótce przedstawił sytuację finansową 

związaną z finansowaniem oświaty w porównaniu z posiadanym budżetem, a także odniósł 

się do kwestią organizacji godzin pracy poszczególnych placówek szkolnych. 

 

Ad. 17 
W dalszej części obrad Przewodniczący Rady zaznaczył, iż do Rady Gminy wpłynęło pismo 

od Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Pana Mateusza Barwaśnego, który nie mógł 

z przyczyn osobistych uczestniczyć w dzisiejszym spotkaniu. Następnie poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady S. Morawskiego o odczytanie jego treści. 

 

Ad. 18 
Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy podziękował za 

udział w obradach i zamknął piątą Sesję Rady Gminy Widawa. 

Na tym protokół zakończono. 

           Przewodniczący 

Protokołowała:             Rady Gminy Widawa

   

Jolanta Szuleta    Sławomir Stępnik 


